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Fødselsdager i april: 
Arne G Grimstad 70 år 
Bjørn H. Holstad 
Håvard Myrene 
Aage Nytun 
John Stennes 
 
100%frammøte i april 2004: 
Jarle Klungsøyr, Hallkjell Dahle, 
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Odd-Arne Holstad, Arve Richard 
Røyset, Hans Gisle Holstad, John 
Stennes, Jan-Håvard Nytun, Anders 
Riise, Vigdis Riise, Otto Holstad 
 
 

 
 

 

 

 

 

Jeg vil verge mitt land, 
jeg vil bygge mitt land, jeg vil elske det frem i min bønn, i 
mitt barn, 
Jeg vil øke dets gavn, 
jeg vil søke dets savn, ifra grensen og ut til de drivende garn. 

Her er sommersol nok, 
her er sædejord nok, bare vi, bare vi have kjærlighet nok. 
Her er diktende trang, 
gjennom arbeidets gang, til å løfte vårt land, blott vi løfter i 
flokk. 

Vi for vide på tog, 
over gyngende våg, rundt i landene kneiser normanniske 
tårn. 
Men vårt modige flagg 
flyver vidre i dag og det rødmer av sunnhet som aldri tilforn. 

Og vår fremtid er stor; 
ti det tre-kløvde Nord, det skal samles igjen, det skal blive 
seg selv. 
Hva du evner, kast av 
i det nærmeste krav, det skal bæres helt frem av en voksende 
elv. 

Denne bostavn er vår, 
og vi elsker den for hva den var, hva den er, hva den bliver 
igjen. 
Og som kjærlighet gror 
av den hjemlige jord, skal den gro av vår kjærlighets frøkorn 
igjen 

 

Bjørnstjerne Bjørnson. 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 



Møte mandag 5. april 2004. 
 
Hans Gisle Holstad var ansvarleg for kveldens program som omhandla den planlagde 
naturstien langs Hareidselva. Innleiingsvis nemnde han at namnet Vabakken kom av at kyrne 
til gardbrukarane på Ytre Hareid i eldre tider brukt å vade over Hareidselva nedanfor nye-brua 
for å kome på sommarbeite i lia under Melshornet. 
For å hindre flaumskade på den plangde stien er det meininga å plassere han oppe på ryggen 
avelvebarden. Hans Gisle gav så ei orientering om kven som er grunneigarar i området. 
Planane er no so pass konkrete at dei vert innarbeidde i den nye kommuneplanen. Uklarheit 
om storleiken på det tilliggande industriområdet har medført at ein av grunneigarane førebels 
ikkje vil skrive under på avtalen om å nytte areala til natursti. 
I brev av 4/2-02 skriv kommunen at planane må avklarast med grunneigarane og 
miljøavdelinga hos Fylkesmannen. Hareid Formannskap skriv i brev av 23/4-03 at dei er 
positive til planane. 
Det vart i 2003 søkt om spelemidlar til prosjektet, men kommunen var negative på grunn av 
den anstrengde kommuneøkonomien. Møtet med grunneigarane har vist at dei med nokre få 
atterhald er positive til planane. 
Hans Gisle viste så ei detaljteikning av den planlagde turstien. Det er no også utarbeidd ei 
kalkyle som viser ein totalkostnad for prosjektet på kr 393000,-. Forslaget til finansiering ser 
slik ut: 
 
Ø Eigenkapital (Rotary)   kr.     5000,- 
Ø Kommunalt tilskot  kr. 125.000,- 
Ø Dugnad   kr.   44.500,-  
Ø Gåver etc   kr.   22.000,- 
Ø Spelmidlar   kr. 196.500,- 

Kr.393.000,- 
 
Møte mandag 19. april 2004. 
 
Ego foredrag av Eldar Holm.  
Foredraget er presentert via en *.ppt fil. Du må ha Microsoft PowerPoint. 
Foredraget er interessant og flott presentert.  
Fila er tilgjengelig for den interesserte som tillegg under Arkiv - Tidligere års månedsbrev. 
Imidlertid er fila stor 8,7 Mb. 
 
Møte mandag 26. april 2004. 
 
Sjøl om dette møtet var annonsert som programfritt. Nytta påtroppande president Ingar Bigset 
høve til å gå gjennom kommitesamansetninga for det komande Rotary-året. 
Bortsett frå dette var møtet programfritt. 
 
Tirsdag 27. april 2004. 
 
Denne dagen fekk Hareid Besøk av ubåtjagaren KNM Hitra. Dette var ein av dei tre 
ubåtjagarane, Hessa, Vigra og altså Hitra som i ste del av verdskrigen vart nytta i trafikken 
mellom Shetland og det okuperte Norge. 
KNM Hitra vert i dag nytta som eit flytande museum, og til informasjon blant ungdomen om 
krigstida generelt og trafikken over Nordsjøen spesielt. 



Spesielt elevane ved ungdomsskulen var målgruppe for informasjonen. Arve Richard Røyset 
hadde på vegne av Hareid Rotary teke på seg oppdraget med å organisere det praktiske i høve 
besøket. 
 

 
 
 
  


